
Nedtagningsdag 2009

Det var en trist anledning, da 8 friske arbejdere mødtes for at påbegynde flytningen af vores 
klubhus kun 1½ år efter en festlig og optimistisk indvielse. Inden det hele kan flyttes, er der jo 
meget, som skal skilles af.

Vi startede med et dejligt morgenbord/formiddagsbord afhængig af, hvor tidligt den enkelte var 
kommet op. Herefter steg humøret lidt, og der blev gået godt til makronerne. De effektive Gunnar 
og Anders tog sig kærligt af terrasseoverdækningen, som lå i en pæn lille stak inden frokost. Der var
rigeligt arbejde til alle blandt andet med at tage stakit ned, flytte banespring og terrænspring. Der 
skulle jo også forberedes en dejlig frokost af resterne fra generalforsamlingen. Godt vi har en 
oldfrue i Rideselskabet.

Alle fremmødte gjorde en god indsats. Til de medlemmer af klubben, som var utilfredse med, at vi 
havde valgt en hverdag, så de ikke kunne give en hånd med, kan vi blot sige, jeres tid skal nok 
komme. Der ligger mange opgaver forud.
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